
 
 

Vår saksbehandler: Ragne Quinteros             Vår dato 16.08.22 
                

Vår ref: Ingjerd Lind 
DM: 1275230 

 

Protokoll Fylkesstyremøte 
Dato:             16.08.22  
Tid:               11.00 til 17.00 
Sted:             Jernbanestasjonen Møllebakken 15 2. etasje 4841 Arendal 
Møteleder:    Ragne Quinteros og Bente Liv Hagen 
Referent: Ingjerd Lind 
 
Tilstede:  Ragne Quinteros, Bente Liv Hagen, Ingjerd Lind, Anna Elisabeth O. Pedersen, Eli Jorid 
Sveipe, Cathrine Kaarikstad, Grethe Dølbakken, Heidi Helene Stykke, Rut H Olaisen, Linn Kristin 

Johansen Linda Iren M Hansen, Fülöp Varga 

Meldt frafall:, Stian Hiim, Ann Kristin Sørhus, Marianne Kjørmo Wilhelmsen, Lena Knutsen, Silje 
Lødrup Stabell,  

 
SAK 36/22       Godkjenninger 
                         Vedtak: 

a) Innkalling ok 
b) Saksliste ok 
c) Protokoll ok 

 
SAK 37/22     Kriterier for tildeling av årets Sykepleieleder-pris 
                      Justerte kriterier for tildeling av årets Sykepleier-pris 
                       Vedtak:  
                       Forslaget fra komiteen ble vedtatt med noen endringer, de nye retningslinjene  
                       vedlegges. 
 
SAK 38/22     Lokal fagpolitisk konferanse 
                       Komiteen har jobbet fram et program med følgende punkter:  
                       Barn og familie i fokus. Helsesykepleier Lena Knutsen, Barnesykepleiere (Gunhild N  
                       Martinsen?) deltar og nestleder i Jordmor forbundet Kristin H Bodenstein deltar. 
                       Konferansen arrangeres 21 september med påfølgende middag på ettermiddagen som  
                       en 110 års feiring for NSF. 
                        
 
SAK 39/22    Oppfølging av sak 28/22.  
                      Bærekraftig profilering  
                      Denne saken er meldt inn til forbundsledelsen samtidig som det etterspørres utviklingen        
                      I Vareomsetningsprosjektet.  
 
SAK 40/22     Søknad om støtte til kurs (Snefrid W Axelsen) 
                       Informasjon om at Snefrid W Axelsen har søkt om midler for å delta på kongress i 
                       Stavanger for kardiologiske sykepleiere. AU har innvilget søknaden.  

 
 
SAK 41/22     Lønnsoppgjør, gjennomgang alle tariffområder 
                       Informasjon fra Ragne Quinteros. 
                     
                        
SAK 42/22     Nyheter fra fylkeskontoret/fylkesleder 
                       Informasjon om at forbundsstyret i møte 4 august vedtok å gjennomføre fylkesvalg i  
                       mars 2023 etter vedtektene. Altså ikke prolongering. Nærmere informasjon 
                       ang denne saken fra generalsekretær legges ved. 
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                       Neste møte den 22 september er det flere som har meldt forfall til.  
                       Vi sender ut til vararepresentantene raskt, slik at de har mulighet til å stille på møte.  
                       Hvis vi ikke blir vedtaksdyktige, legger vi opp til et ekstra møte 27/10. Alle fikk beskjed  
                      om å holde av dagen.  
  
                       Faggruppene  
                       Ingen av faggrupperepresentantene hadde mulighet til å delta på dette møte. 
 
                       Studentene 
                       En av de nye studentrepresentantene var tilstede i møte, og fikk presentert seg. De to  

                       nye studentrepresentantene er: Fülöp Varga og Silje Lødrup Stabell, 

                       begge fra Campus Grimstad.  
     
 
SAK 43/22   Eventuelt 
                     Linda Hansen informerte om at universitetet arrangerer et jubileum ang  
                     videreutdanningen ABIO(K). Dessverre var det vanskelig å kunne delta pga 
                     andre planer og kort varsel. Linda tar bilder og sprer i sosiale medier.  
                     
 
SAK 44/22   Evaluering av dagens møte 
                     Det ble bemerket fra flere at det er fint at vi får til et fylkesstyremøte under Arendalsuka,  
                     der man også får med seg noen debatter og kjenner litt på «livet» under denne spesielle  
                     uka. 
                      
                      
  
 
  
 
  
 
 
 

  



 
 

 


